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Z projektu protokolu Nr XXXVIIT z sesji Rady Miejskiej w Parczewie odbytej w
dniu 29 maja 2017 r. pod przewodnictwem pana Miroslawa Naumiuka
Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Parczewie, dotyczqcy odpowiedzina interpelacje
i wnioski radnych.

Ad. 6

Pan Michal Bo2ym - ZastEpca Burmistrza Parczewa udzielil radnym odpowiedzi na

interpelacje i wnioski zgtoszone w punkcie 2. Postaram sig odpowiedzie(, na te
zagadnienia, do ktorych mam pewn4 wiedzg, w przypadkach nie udzielenia przeze

mnie odpowiedzi, zostanie ona udzielona na piSmie. Pan Burmistrz musial wyjS6

wczeSniej i pewnie wszystkie interpelacje nie udalo mi sig zanotowai.

Radnemu Gol4bowi Lukaszowi.
Jeaeli chodzi o budzet obywatelski jest to kwestia do ustalenia, mozemy na

komisjach t4 sprawg przedyskutowa6 i dopiero po wypracowaniu stanowiska, moga

by c przy gotowywane dalsze prace organizacyj ne.

JeZeli chodzi o odcinek lqczqcy rondo przy Bazylice na Alejach Jana Pawla II, w tej

kwestii trwajq rozmowy ze Starostwem Powiatowym na temat zlohenia wniosku o

dofinansowanie do Schetyn6wki. Natomiast odnoSnie przebudowy ronda sa

prowadzone rozmowy z p.Marszalkiem, Zeby inwestycjg zloLy1 do wsp6lnych zadan,

ale naleZy pamigtai, 2e ograniczajq nas mo2liwoSci finansowe. Bo ostatnio sporo

Srodk6w dolozyliSmy do powiatu i zachodzi obawa, 2e nie bgdziemy mieli pienigdzy

na inwestycje wlasne. Przypominam, 2e w czerwcu zostan4 ogloszone dwa wazne

konkursy, jeden dot. kanalizacji we wsi Wierzb6wka i Szytkt oraz dokumentacji na

solary na oczyszczalni Sciek6w. Drugi projekt dot. budowy skateparku na terenie

MOSiR i mam informacjg, 2e zostanie ogloszony konkurs z LGR i chcemy do niego

przystEpic. Dokumentacjg mamy wykonan4, uzyskaliSmy zgloszenie na roboty

budowlane i pracujemy nad tym projektem.

Radnej Bloch Barbarze.
JeSli chodzi o przejazd przez tory, to mam informacjg, ze systematycznie sQ

uzupelniane nakladki asfaltowe na przejazdach, takze jest montowana pozostala

infrastruktura. Na spotkaniu z wLadzami PKP zostala podjgta decyzja, 2e na ul.
Przemyslowej bgdzie nie tylko sygnalizacja riwietlna, ale bgd4 teL szlabany. Odbylo sig

spotkanie z Dyrekcj4 PKP, gdzie p. Prezes obiecal, 2e w tym roku zamontuj4

sygnalizatory Swietlne z rozkladem jazdy podSwietlanym elektronicznie, takie jak sQ na

odcinku Lublin - Lubart6w. Na wiosng 2019 r., zgodnie z planem, kolej bgdzie
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przebudowywa6 perony z czerwonych ptyt w identycznym standardzie jak sQ

wykonane przystanki do Lublina.

Ieheli chodzi o ograniczenie tonazu to nie chcialbym sig w tej sprawie wypowiadai.
Ale mogg powiedziee, 2e kiedy staraliSmy sig o Srodki na modernizacjg drogi ze

Schetyn6wki to tam byto ograniczenie tonazlu, wtedy byly protesty ze strony
przedsigbiorcy zakladu, kt6ry mial problemy z dojazdem odbiorcow warzyw, ale teL

dostarczaniem r62nych towar6w do przedsigbiorstwa. W6wczas, jako jeden z 7
partner6w spoleczno-gospodar czych dololyl sig do przebudowy tej drogi, u *y *. I I

wniosku zapisaliSmy, 2e doprowadzimy do takiego stanu drogg, 2e bEdzie zapewniona

noSnoS6 r6wniez dla ciElar6wek. Teraz nie wiem, jak to mialoby wygl4da6, gdybySmy

znowu ograniczyli tona? na tej drodze. Poniewaz w projekcie o dofinansowanie ze

Srodk6w krajowych zobowiqzaliSmy sig do tego, 2e doprowadzimy stan nawierzchni

do takich parametr6w,Zeby do przedsigbiorstwa byl zapewniony dojazd.

Jeheli chodzi o decyzjE Srodowiskow4, my stoimy na stanowisku, 2e decyzja

wygasla z mocy prawa, i nie wiemy jakim dokumentem mielibySmy to udowodni6.

Decyzja wygasla, bo w mrgdzyczasie zmienity sig przepisy prawne i nowe przepisy nie
pozwalajq na uzyskanie decyzji na poprzednich warunkach.

Radnemu Szymczakowi Zbigniewowi.
Odno$nie utwardzania dr6g gminnych. Planujemy w czerwcu oglosii przetarg na

kliniec, ale niekt6re solectwa jeszcze zmieniajq zakresy a pozostali musz4 czekai. W
zwi1zku z tym prosilibySmy, Zeby ostatecznie ustalic propozycje tych zmian i nie

blokowa6 terminu, bo niekt6rzy soltysi majq teraz czas i chcieliby juL wlqczy6 sig do

realizacji, heby nadzorowad te roboty.

Jeheli chodzi o pobocza przy drodze wojew6dzkiej 813, mam informacjg,2e dzisiaj
ta drogajest koszona.

Radnemu GoZdzikowi Tomaszowi.
Jeleli chodzi o polozenie nakladki asfaltowej na drodze gminnej w Jasionce, to

gmina bEdzie przygotowywal przetarg na ulice Piwonia i Nowowiejsk4.
Przypuszczamy, 2e nie trzeba bgdzie organizowaC przetargu tylko bgdzie na zasadzie

zgtoszenia ofert do konkursu, bo to bgdzie wartoSd zam6wienia poniZej 30 tys. EURO.

Radny Gotdzik Tomasz zapytal, czy bEdziemy rozwalkowywai ten asfalt i czy

wystarczy nam Srodkow na to zadanie, bo slyszatem, 2e asfalt podrozal a
zabezpieczyliSmy w budzecie 80 tys. zl.

Pan Zastgpca Burmistrza Parczewa wyjaSnil, 2e gmina oglosi przetarg i zobaczymy
jakie bgd4 ceny, je6li trzeba bgdzie doloLy| pienigdzy decyzjanale?y do radnych.
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Radnemu Szychowi Henrykowi.
JeSli chodzi o temat dot. dywersyfikacji firodel ciepla to zgodnie ze statutem gminy, - .

na odpowiedZ pisemn4 mamy 2l dni. Natomiast zwr6cilem sig z proSb4 do ZUK.leillpCU
materialy pomocnicze i na podstawie tego zestawienia w tym tygodniu radnemu

bgdzie udzielona odpowiedz.

JeSli chodzi o interpelacjg w sprawie weryfikacji granic administracyjnych miasta,

poproszg p. Kierownik referatu nieruchomoSci, keby zp. radnym ustalila o co w tyrr- L (C,
stwierdzeniu chodzi i wtedy udzielimy odpowiedzi na piSmie.

Radnej Bojko Bo2enie.

Jeheli chodzi o rondo to wiem, 2e bylo spotkanie z projektantem i p.

Przewodniczqcy w nim uczestniczyl. Natomiast ja nie mam wiedzy, jakie decyzjebyly
tam ustalone.
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OdnoSnie dodatkowych Srodkow z Ministerstwa Sportu dla animator6w. Wiem, ze

kluby sportowe przystgpuj4 do tego konkursu i Klub ,,Victoria" teL stara sig o

dofinansowanie. Natomiast kiedyS rozmawialiSmy o gruntowej modernizacji obiektow

na MOSiR, ale Zeby projekt mial szansg to musiala by6 prowadzona przebudowa

stadionu praktycznie od zera. Z p. Dyrektor wystgpowaliSmy do Ministerstwa z

zapytaniem, czy w grg wchodziloby samo nawodnienie, albo samo oSwietlenie obiektu,

ale niestety z przekazanej nam informacji wynika, 2e na te zadania nie mozemy dostac

Srodk6w z tego programu.
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Radnemu WiSniewskiemu Adamowi.
JeSli chodzi o utwardzenie parkingu to radny rozmawial z p. Burmistrzem, mySlg,

2e to co bylo ustalone odnoSnie przesunigcia tych pienigdzy, trzeba bgdzie to

finalizowa6.

Radnej KopiS Monice.
OdnoSnie zamontowania latarni przy ul. Zofii Walencow. Musimy zapozlac sig w T
terenie, czy da sig techniczne lampg zamontowa6. Sprawa jest przekazana do referatu {

inwestycji.

Radnemu Wr6blewskiemu Adamowi.
Jeaeli chodzi o przegl4d inwestycji dotycz4cej odwodnienia osiedla przy ul.

Dworcowej. Na przelomie czerwca i lipca planujemy robi6 przeglqdy wszystkich drog i-
oraz odwodnienia na tym osiedlu. Obecnie referat techniczno-inwestycyjny jest na I I
etapie rozstrzygania przetargow i chc4 jak najszybciej je zakofrczyc, Zeby firmy
zaczEly realizowa1 inwestycje i rusza6 w teren.
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Radnemu Czarnackiemu Wieslawowi.
OdnoSnie prowadzonego remontu studzienek przy ul. Strazackiej i innych czgsci

miasta. W pi4tek zostalo wydane zlecenie firmie, ktora ma uzupelniac asfaltem te
studzienki.

JeSli chodzi o parkowanie to pozwolE, heby w tym temacie juz sig nie wypowiadac.

Radnemu Naumiukowi Miroslawowi.
JeSli chodzi o zatoczkg na Alejach Jana Pawta II do zawracania pojazd6w pomigdzy

dwoma pasami. MySlg, 2e p. Burmistrz wspolnie z p. Przewodnicz4cym ustalili dalszy
plan dzialania i nie potrzeba Zadnego mojego komentarza w tej sprawie.

Jeheli chodzi o sprawg zalewu miejskiego. Kilka lat temu mieliSmy powaan4 awarig
na zalewie i wtedy sporo wody zeszlo do rzeki. MySlg, 2e trzeba to prewencyjnie
sprawg zalatwrc, zanim tam doidzie do jakiejS powazniejszej wyrwy. Sprawg przekalE
do referatu inwestycyj nego.

Pan Przewodnicz4cy Rady zapytal, czy kahdy z radnych otrzymal odpowiedZ na

zgloszonq interpelacjg? Ci radni, kt6rzy nie otrzymali odpowredzina interpelacje jest
proSba do p. Burmistrza,Zeby radni otrzymalije na piSmie.

Radna Bloch Barbara poinformowala,2e oczekuje na swoje interpelacje odpowiedzi
na piSmie. Je\eli chodzi o przejazdy kolejowe to wiem, Ze juL s? one wyr6wnywane,
bo dzisiaj jechalam tamtgdy i przejazdbyl zamknigty. Ale chodzi mi o to, Zeby podac
informacjg dla mieszkafcow. ktorzy bgd4 udawa6 sig do pracy, czy do szkoly, w
jakich mniej wigcej godzinach bqdyprzejeZdZac pociqgi, zeby mogli oni sobie ten czas

ustalii i zdqLy(, na czas do pracy, czy do szkoly. Bo ruch na przeje1dzie jest naprawdg

spory czy w Koczergach, czy w Parczewie.
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